
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 781 af 8. september 2014 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Jan E. Jørgensen (V). 

 

 

Benny Engelbrecht 

/ Lene Skov Henningsen 

  

3. oktober 2014 
J.nr. 14-4127360 

  

Skatteudvalget 2013-14
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 781
Offentligt



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren bekræfte, at mængden af husstandsomdelte reklamer opgjort i vægt er fal-

det mere i de senere år end forventet af ministeren i forbindelse med behandlingen af 

reklameafgiftsloven L 50 i 2012 på trods af, at der ikke har været afgift på de husstands-

omdelte reklamer i den mellemliggende periode? 

 

Svar 

Der vil i den kommende samling blive fremsat et lovforslag omhandlende de ændringer, 

som statsstøttegodkendelsen medfører.  

 

Såfremt udviklingen på reklamemarkedet giver anledning til ændringer i afgiftsgrundlaget, 

vil det blive belyst ved denne lejlighed.  
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